
Hieronder de beantwoording van de technische vragen van de VVD.
 

 Zijn de klachten bij u bekend?
De klacht is bij ons bekend. Hierbij gaat het dan om de inrit van de straat De Leng, aan de 
Cornelis Blaauboerlaan.

 Hoeveel klachten heeft de gemeente inmiddels ontvangen?
De gemeente heeft één verzoek ontvangen, via Fixi.

 Is de gemeente (mede op basis van deze klachten) van plan om de situatie te verbeteren? Zo 
nee, dan horen we graag uw uitleg. Zo ja, wanneer wordt hiermee aangevangen?
De gemeente heeft op 14 april samen met alle betrokken beheerders van het 
nieuwbouwproject een vooropname gedaan. Er is onder andere aangegeven dat de huidige 
uitritconstructie niet ideaal is. Hierbij is ook aangegeven dat verschillende voertuigen het 
wegdek raken bij het oprijden van de C. Blaauboerlaan. We onderzoeken nu de 
verantwoordelijkheden en de maatregelen die benodigd zijn om dit op te lossen. Vervolgens 
zullen we zo snel als mogelijk aan de slag gaan hiermee.

 


